
Schriftelijke vragen 

Vergadering: Oktober 2021

Onderwerp: Shuttlebus naar Werelderfgoed Kinderdijk

Datum indiening: 22 september 2021

Aan de voorzitter van de gemeenteraad.

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden.

Geachte college,

Onze fractie krijgt signalen dat de shuttlebus naar het SWEK met grote regelmaat rijdt voor slechts 
enkele mensen of zelfs leeg is.

Naar aanleiding hiervan heeft onze fractie de volgende vragen:
1. Wordt er bijgehouden hoeveel personen per trip worden meegenomen? 

- Zo ja dan wil onze fractie hiervan graag een overzicht ontvangen.
- Zo nee; worden wel het totaal aantal vervoerde personen bijgehouden en het aantal 
trips? 
Ook in dat geval ontvangt onze fractie hiervan graag een overzicht om een gevoel te 
krijgen bij het gemiddeld aantal personen/trip.

2. Wat zijn de totale kosten versus opbrengsten van de shuttledienst? En wat is hierin 
precies het aandeel van de diverse partijen?

Onze fractie ontvangt graag een schriftelijke reactie op onze vragen.

Met vriendelijke groet,

Harrold van Vliet
Namens de SGP fractie Alblasserdam 

Handboek voor raads- en commissieleden – document versie 2014


